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Już dziś na Stadio San Siro dojdzie do pojedynku Romy z Interem. Wśród

wielu głosów odnośnie meczu w mediach pojawia się również komentarz

jednego z bardziej znanych dziennikarzy Sky Sport, Ruggiero Rizzitellego.

Oto, co były gracz Romy ze stażem ponad 150 spotkań powiedział w

wywiadzie dla Radio Centro Suono Sport.

 

Zacznijmy od Interu. Taki trener jak Gasperini, który przez trzy miesiące

demonstruje daną taktykę, a następnie zmienia ją pod naciskiem

kierownictwa; jak jest widziany w szatni?

- Gdy zawodnik trenuje przez trzy miesiące w danej taktyce i jedynie w wyniku

porażki w niedzielę z Palermo zmienia się na zlecenie kierownictwa taktykę, jest

normalnym, iż również piłkarz popada w wątpliwości. W środę grali defensywą z

czterema graczami i przegrali. Poprzez wybory takiego typu ryzykuje się utratę

autorytetu trenera.

 

Inter – Roma, jakiego meczu oczekujesz?

- W Rzymie zaprezentowaliśmy się całkiem dobrze, mam nadzieję na kontynuację

tego trendu. Oczywiście będzie to delikatny mecz dla obydwu stron. Roma musi

wykazać się umiejętnością gry w piłkę zgodnie z ideą Luisa Enrique. Zawodnicy

muszą wykazać, że rozumieją czego chce trener, a przynajmniej spróbować.

 

W środku pola będą De Rossi, Pjanić i Perrotta: czy coś się zmieni?

- Musimy odzyskać Pizarro, to fundamentalny gracz.

 

Co masz do powiedzenia o Taddeim i Cassettim?

- Na lewej obronie Brazylijczyk pozostawia mi pewne wątpliwości. Bardziej

chciałbym zobaczyć Cassettiego lub być może Heinze na tym skrzydle. Cassetti

może dostać dodatkowy bodziec grając nie na swojej pozycji.

 

Jaki atak byś wybrał?
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- Borini na lewej, Totti w środku i Borriello na prawej.
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